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1. Pripravili smo nov seznam strokovnega gradiva za delo z ranljivimi 

ciljnimi skupinami, ki je namenjen strokovnjakom.  

Seznam vsebuje strokovno gradivo, ki pripomore h kvalitetnejšemu 

delu knjižničarjev in tudi drugih strokovnjakov, ki se ukvarjajo z 

različnimi področji dela za uporabnike ranljivih ciljnih skupin. 

Na seznamu najdete strokovno gradivo iz naslednjih področij: 

• SPLOŠNO  

• SLEPOTA IN SLABOVIDNOST 

• GLUHOST IN NAGLUŠNOST 

• DISLEKSIJA 

• TUJCI  

• ADHD 

• AVTIZEM 

• ALZHEIMERJEVA BOLEZEN IN DEMENCA 

• MOTNJE V DUŠEVNEM RAZVOJU 

• GIBALNA OVIRANOST 

Seznam se sproti dopolnjuje. 

https://www.knjiznica-ravne.si/wp-content/uploads/2024/07/Seznam-strokovnega-gradiva-za-delo-z-ranljivimi-ciljnimi-skupinami1.pdf
https://www.knjiznica-ravne.si/wp-content/uploads/2024/07/Seznam-strokovnega-gradiva-za-delo-z-ranljivimi-ciljnimi-skupinami1.pdf


 

2. Na seznam literature v lahkem branju smo dodali novejša diplomska, 

magistrska in druga dela o lahkem branju oziroma na temo lahkega branja. 

• Kropivnik, Luka: Lahko branje v slovenskem prostoru – od 

spodbujanja bralne pismenosti do inkluzije, 2022  

• Gabrijelčič, Nika: Prirejanje Kersnikovega besedila Mačkova očeta za 

učence priseljence: magistrsko delo, 2022 

• Maretič, Mohor: Prilagoditve informacij o Muzeju Velenje v lahko 

berljivi obliki, 2022 

• Arnšek, Nina: Soustvarjanje kuharske knjige v lahkem branju z 

osebami z MDR: magistrsko delo, 2023 

• Haramija Ivčetić, Anton: Preverjanje ustreznosti besedil za lahko 

branje s pomočjo aplikacije: diplomsko delo, 2023 

• Lukovnjak, Urša: Bralno razumevanje učencev pri spoznavanju 

poklicev s pomočjo lahkega branja: magistrsko delo, 2023 

• Žagar, Ana: Spodbujanje bralne pismenosti in bralne motivacije preko 

modela lahkega branja v 9. razredu nižjega izobrazbenega 

standarda: magistrsko delo, 2023 

• Lukačič, Anita; Novak, Ana: Petelinčki Vesne Radovanovič v lahkem 

branju: magistrsko delo, 2024 

https://www.knjiznica-ravne.si/wp-content/uploads/2024/07/Seznam-za-lahko-branje.pdf


 

• Klančnik, Tanja: Izboljšanje bralnega razumevanja učencev z 

motnjami v duševnem razvoju z vodnikom o Žički kartuziji v lahkem 

branju: magistrsko delo, 2024 

• Rogina, Polona; Puhner, Alja: Razumevanje lahkega branja pri 

starostnikih: magistrsko delo, 2024 

• Plošnik, Kaja: Priredba treh izbranih slikanic za potrebe lahkega 

branja, 2024 

 

 

 

 

 


